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De fractie van de VLP heeft vorig jaar, net als de overige raadsleden, kennis mogen nemen van een
ingezonden brief van het bestuur van de Geerhoek aan de Raad en College, aangaande de financiële
situatie. Ze schrijft dat er al jaren een tekort is in het exploitatiesaldo van ruim € 10.000 en dat ze
eveneens een subsidie korting heeft gekregen vanwege veronderstelde lage huur aan de verhuurder
van de Geerhoek, zijnde de Gemeente Roosendaal. Hier gaat het om een bedrag ad € 30.000.
Dit zijn forse bedragen die, op langere termijn, zeker nadelige consequenties hebben voor de functie
van het dorpshuis die de Geerhoek inneemt. Zelf geeft het bestuur aan dat ze hard werkt aan
maatschappelijke activiteiten zoals het bestrijden van eenzaamheid, participatie, bevordering sociale
cohesie in het dorp en versterken van de Wouwse gemeenschap.

Het bestuur geeft in het schrijven aan de verliezen nog 1 jaar te kunnen dekken uit de reserves, maar
dat die dan dus daarna op zijn. Dat betekent dat er feitelijk voor 2017 een verandering moet zijn
doorgevoerd, of in 2016 zijn de problemen al zodanig aangepakt dat de situatie voor 2017 wel in de
hand is.

De VLP heeft zijn oor eens te luisteren gelegd bij ons dorpshuis in Wouw en ziet dat vele goede
initiatieven en grotendeels vrijwilligers hard werken aan het in stand houden van het buurthuis, maar
dat geeft nog geen indicatie op een rooskleurigere toekomst. Voor zover onze informatie strekt blijft
die nog onzeker.

Daarover heeft de VLP de volgende vragen:
1) Heeft het college in 2016 nog contact gehad met het bestuur van de Geerhoek inzake de

problematiek van het exploitatietekort Dorpshuis de Geerhoek?
2) Zijn alle reserves al ingezet om lopende exploitatietekorten weg te werken en zo ja, is de

bodem van deze reserve in zicht?
3) Heeft de Gemeente n.a.v. het schrijven van de Geerhoek in overleg al een oplossing voor het

langdurig veilig stellen en behouden van het dorshuis in Wouw? Zo ja, welke afspraken zijn er
gemaakt en zo niet waarom niet?

4) Hoe verwacht het bestuur van de Geerhoek in 2016 financieel af te gaan sluiten?
5) Weet het College of er meer buurthuizen in Roosendaal zijn die hun exploitatie voor 2016 niet

sluitend krijgen? En zo ja, hebben deze buurthuizen voldoende reserves om hun eventuele
tekorten te dekken?

6) Welke veranderíngen dan wel aanpassingen inzake subsidieverstrekking aan de buurthuizen
heeft het college de komende jaren voor ogen?
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Wij beantwoorden de vragen als volgt:

1) Bestuurlijk is hierover geen rechtstreeks contact geweest met het bestuur van het buurthuis. De
problematiek m.b.t. de exploitatie van de Geerhoek is wel bekend gemaakt bij het College via
de ambtelijke accounthouder van de buurthuizen die regelmatig contacten heeft met de
buurthuisbesturen.

2) De begroting van de Geerhoek laat voor 2016 een negatief resultaat zien van € 10.760,-.
Daarbij is aangegeven dat dit negatieve resultaat voor dit jaar gedekt kan worden uit de eigen
reserve die volgens de jaarrekening 2015 begin dit jaar € 54.587 bedroeg. Op basis van deze
cijfers kunnen we stellen dat de Geerhoek, bij een gelijkblijvend exploitatietekort, het
negatieve resultaat nog vier jaar (Um 2020) kan opvangen alvorens de bodem van de reserve
is bereikt.

3) Het bestuur van de Geerhoek is in eerste instantie zelf verantwoordelijk voor de
bedrijfsvoering/exploitatie van het dorpshuis en dus voor het vinden van een oplossing voor
het exploitatietekort. Op verzoek van het buurthuisbestuur zal vanuit de gemeente natuurlijk
de nodige ondersteuning worden geboden en worden meegedacht over mogelijke
oplossingen. Vanuit het bestuur van de Geerhoek is aangegeven dat zij in de toekomst
mogelijkheden zien op het gebied van activiteiten op medisch terrein.

4) Dat wordt pas inzichtelijk bij de jaarrekening 2016. Tot die tijd wordt uitgegaan van een
exploitatietekort van € 10.760,-. zoals is aangegeven in de begroting.

5) De veruvachting is dat de wijkcentrum de Bergspil en buurthuis Parelmoer hun exploitatie voor
2016 niet dekkend krijgen. Bij buurthuis Parelmoer zal een eventueel negatief resultaat naar
verwachting beperkt (€.2.400,-) met een eigen vermogen van €.42.465. Bij de Bergspil wordt
een exploitatietekort van ongeveer € 28.000,- verwacht met een eigen vermogen van €
25.520,-

6) Op dit moment zijn er geen plannen om het beleid ten aanzien van de wijk- en
dorpsaccommodatie, zoals is vastgesteld in de 'ïransitie buurthuizen', aan te passen en
wordt dit beleid uitgevoerd binnen de daarvoor beschikbaar gestelde middelen.

Hoogachtend,

Het college van Burgemeester en Wethouders,

Namens deze,
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Wethouder Wmo en minimabeleid


